
 

 

 

Vážení spoluobčané,  

 

     právě vychází další číslo Informačníku, abyste věděli, co se děje  .       

Informačník nejsou obecní noviny, náklady samozřejmě nese obec, a to proto, že já, starostka 

plním § 103, odst.4 Zákona č. 128/2000 Sb., o obcích.   

Během prvního čtvrt roku 2023 proběhla již 3 zasedání zastupitelstva. První bylo 12.ledna. Na 

tomto zasedání se probírala rozpočtová změna č. 1/2023, která obsahovala odměny členům 

volebních komisí a zejména vratku části dotace na kanalizaci ve výši 562tis. Kč. Rozpočtová 

změna byla schválena, vratka dotace uhrazena a následně podáno odvolání, prostřednictvím 

právního zástupce obce – Mgr. Hajduška. Dalším bodem byla klubovna v Podsedicích, 

Chrášťanech a Pnětlukách. Navrhovaly se podmínky zapůjčení kluboven. Důležitým bodem 

bylo též schválení nabídky od společnosti Galileo Corporation s.r.o.na zřízení nových 

webových stránek obce. Zde došlo k malé změně. Nově je to takto: www.obecpodsedice.cz 

!!! Původní stránky www.podsedice.cz již NEFUNGUJÍ.  

Webové stránky společně upravují Veronika Kulichová a Slávek Holeyšovský ml. Posledním 

z projednávaných bodů bylo odstranění sloupků u obchodu v Podsedicích. K tomuto tématu 

byla horlivá diskuse. Kolega Slávek Holeyšovský st. má připravenu ještě jednu variantu, 

kterou bychom zkusili předejít úplnému uzavření tohoto prostoru. Dlažba v tomto místě totiž 

nebyla nikdy připravena na trvalý provoz aut. Možnosti jsou následující: úplné uzavření 

v místě původních sloupků, úplné otevření pro plný provoz aut nebo omezení provozu 

podobně, jako bylo původní řešení se sloupky. O tomto bude kolega Holeyšovský informovat 

na dalším zasedání. Pokud by návrh byl přijat, podáme žádost o povolení dopravního omezení 

a situace se dořeší.  

 

Druhé zasedání proběhlo 16.února. Mimo námitek k zápisu z 15.12.2022 se projednávalo 

odkoupení pozemku / části potoka, do kterého je vyústěn odtok z ČOV Podsedice. Pozemek 

se odkoupil od manželů Marešových z Podsedic, kteří také před lety prodali obci pozemek 

nutný pro výstavbu ČOV. Jak jistě víte, kolega Josef Mareš má jako zastupitel na starosti 

obecní les. K tomuto je třeba schvalovat i pracovní smlouvu, která se na zastupitelstvo 

předkládá vždy na začátku roku. I nadále se na něho můžete obracet s dotazy na možnost 

kácení dřeva. Cenu ovšem zastupitelstvo upravilo/ zvýšilo. I obci totiž stoupají náklady na 

údržbu lesa a jako správní hospodáři bychom měli mít cenu přiměřenou trhu a potřebám. Již 

poněkolikáté se schválil přísedící u okresního soudu v Litoměřicích, jímž je dlouhodobě 

občan Podsedic, pan Trpišovský.  

Provozní řád pro výpůjčku klubovny v Chrášťanech schválilo zastupitelstvo jednohlasně. 

Bude fungovat ve velmi podobném stylu, jako doposud.  

Provozní řád pro výpůjčku klubovny v Pnětlukách schválilo zastupitelstvo též jednohlasně. 

Zde jsou podmínky stanoveny jinak než v Chrášťanech, a to 200,-Kč za každý započatý den. 

http://www.obecpodsedice.cz/
http://www.podsedice.cz/


Nejdříve je však třeba zrekonstruovat elektroinstalaci. Na podzim zde došlo i k havárii vody, 

kdy praskla přípojka do budovy. Ta je již opravena, je celá nová.  

Klubovna v Podsedicích se zatím schválení provozního řádu nedočkala, zatím platí původní 

schválená pravidla a cena 500,-Kč / víkend.  

Na základě poruchy na elektro rozvodech na obecním úřadě a  provedených odborných 

elektro kontrol na obecním úřadě a v některých objektech obce bylo přistoupeno a schváleno  

okamžité překontrolování všech obecních objektů.  

Opětovně se též řešila akce v Pnětlukách – výměna liniových žlabů. Reklamace nebyla 

uznána, další jednání proběhne do konce dubna 2023.  

Ke společné schůzce a reklamaci na komunikaci pod úřadem v Podsedicích byli přizváni 

zástupce společnosti Zepris s.r.o. a SÚS Ústeckého kraje, ta proběhne v druhé polovině 

měsíce dubna 2023.  

 

Poslední čtvrtek ve čtvrtletí – 30.3.2023 proběhlo 3.zasedání zastupitelstva. Projednávalo se 

následující:  

Starostka obce informovala přítomné o odstoupení z funkce zastupitele, a to Ivety Holubové, 

která byla – věřte nevěřte – zastupitelkou 25 let. Za její odvedenou práci pro obec ji patří 

velký dík a já osobně si velice cením jejích osobních i profesních předností a dovedností. 

Druhou kolegyní, která opustila naše řady je Mgr. Martina Pavlíčková, která po volbách 2022 

započala své druhé volební období. I za její odvedenou práci jí patří velký dík.  

Důvodem ukončení jejich působení v zastupitelstvu opravdu není to, že by se mnou – 

starostkou dále nechtěly spolupracovat – místní fake news (nepravdivá informace  ).  

Obě dvě mají samozřejmě i svůj osobní a profesní život, který není možný nadále kombinovat 

s působením a prací na 100% v zastupitelstvu. Iveta Holubová se navíc stala vloni maminkou, 

takže i tyto nové povinnosti jí zabírají velice mnoho času.  

Martina Pavlíčková složila advokátní zkoušky a nyní již pracuje naplno jako samostatná 

advokátka. Plus má i další profesní aktivity a též by nemohla věnovat potřebný čas obci. 

Zůstává však nadále členkou finančního výboru.  

S Ivetou i Martinou spolupracuji dále, jejich zkušenosti i znalosti jsou vítané a potřebné i 

nadále.  

 

Novými zastupiteli se stali Martin Mikš z Podsedic a Slávek Holeyšovský ml. též z Podsedic. 

Martin Mikš má na starosti již delší dobu rybník v Podsedicích a Slávek Holeyšovský ml. 

společně se mnou spravuje webové stránky obce. Jako zastupitel je hlavním odborným 

zástupcem pro zpracování Programu rozvoje obce. Dále je také členem kontrolního výboru. 

Zpracování Programu rozvoje obce jsme již společně zahájili schůzkou se zástupcem 

společnosti SMS-služby s.r.o. RNDr. Markem Komárkem. Složení pracovního týmu, ve 

kterém jsou i zástupci občanů, sdělíme příště.  

 

V prosinci minulého roku byl na zasedání přítomen Ing. Mgr. Pavel Dvořák ze společnosti 

VRV a.s., který informoval o technických možnostech napojení odpadních vod z rodinných 

domků, jejichž výstavba je plánována v areálu bývalého vepřína. ČOV Podsedice zvládne 

napojení prvních 35domů a poté bude muset proběhnout přepočet kapacity a celkového 

provozu čov. V době, kdy budou domy postaveny již nejspíše dojde k úpravě technologie na 

čov, neboť po 10-ti letech je třeba do systému již investovat další finanční prostředky. „Fond“ 

na budoucí opravy a investice obec tvoří dle plánu. Zastupitelstvo schválilo smlouvu budoucí 



kupní – která obsahuje prodej infrastruktury – kanalizace za 1,-Kč, kterou vybudují majitelé 

areálu bývalého vepřína v řádu několika milionů Kč.  

 

Na návrh Lenky Zemanové byl na program zařazen bod – odměny zastupitelů v souvislosti 

s nařízením vlády č. 318/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů (navýšení od 2023) 

Odměny zastupitelů zůstaly v původní výši, schválené na ustavujícím zastupitelstvu.  

 

Zřízení komunitního centra v Podsedicích bylo schváleno jednohlasně. Komunitní centrum 

bude oficiálně spadat pod činnosti kulturní komise. Program je již připraven, teď se ještě 

stavebně upravují prostory. Předpokládané otevření je v květnu 2023.  

Komunitní centrum bude otevřeno pro občany všech věkových kategorií. Zároveň již víme, že 

paní Procházková ukončila činnost knihovny v Podsedicích. Budeme usilovat i o tento prostor 

a zřízení obecní knihovny pod záštitou Knihovny K.H. Máchy Litoměřice, která bude řádně 

registrována na ministerstvu kultury a bude taktéž pro všechny. I v tomto máme jasný plán, 

který, se vám snad bude zamlouvat.  

Dalším projednávaným bodem bylo schválení Plánu rozvoje sportu a dotací pro místní spolky 

(fotbalisti, hasiči a myslivci). Vše bylo schváleno.  

Nabídku na zpracování Studie proveditelnosti technicko-ekonomické posouzení realizace 

FVE na ČOV Podsedice jsme obdrželi již před zpracováním rozpočtu na rok 2023. Posouzení 

možnosti fotovoltaiky na čov Podsedice zpracuje společnost VRV a.s. Jedná se o to, že by 

čistírna mohla svůj provoz zajištovat sama z vlastní vyrobené elektřiny. V případě nedostatku 

vlastní elektřiny by byl provoz zajišťován kombinovaně i z přípojky čez.  

 

Projektová dokumentace na rekonstrukci komunikace v Podsedicích (od bytovek k rybníku) 

je hotova. Řešily se souhlasy dotčených občanů. Jeden bohužel obec nedostane, žádost o 

stavební povolení bude podána bez úseku před domem čp. 157. Souhlas obec bohužel 

nedostala od paní Rybářové.  

 

Jako poslední bod jsem navrhla zastupitelstvu schválit podání žádosti o dotaci na zpracování 

projektové dokumentace na Rekonstrukci malé vodní nádrže v Podsedicích (rybník u školy).  

Žádost jsem zpracovala a zaslala na Krajský úřad. Předpokládané náklady jsou cca 400tis.Kč, 

dotace by mohla být ve výši 200tis.Kč.  

Dle požadavku nadřízených orgánů je třeba udělat kamerové zkoušky na odtoku z rybníka 

směrem k bývalé školce, odstranit veškeré stromy, které ničí břeh rybníka. Dále se musí 

zrekonstruovat přítok do rybníka, nechat zpracovat vzorky sedimentu atd. Jedním z problémů 

při realizaci může být prokázaný výskyt skokana zeleného, který je chráněný.  

 

Závěrem bych chtěla znova připomenout možnost zasílání emailů či sms zpráv s info 

z obecního úřadu. Pokud máte zájem, napište si o zaslání formuláře (nebo si ho vyzvedněte na 

obecním úřadě), který je třeba vyplnit a podepsat souhlas (GDPR) kvůli ochraně osobních 

údajů.  

 

 

Veronika Kulichová – starostka obce  

 



A CO SI PRO VÁS PŘIPRAVILA KULTURNÍ KOMISE VE SLOŽENÍ:  

 

Předseda Vlasta Šumová, členové Veronika Kulichová, Miroslava Černíková, Marcela 

Kosáčková, Anička Svítilová 

 

 

 


